




# 封面

# 展开尺寸: 360\*120mm



## PRODUCT MANUAL

www.scent3.com  
@scent3  
0592935215

**I. Cautions** (The following basic safety precautions should be always complied with)

Avoid casualties and property loss, please always follow the attentions as the following.


**INSTALLING**

- Do not use unsafe plug or power.
- Do not install the device at the place where children can touch.
- Do not install the device at the place where can not bear strength and prone result in falling and collapsing.
- Do not tilt the device.
- Keep the device away from fire and heat source, prohibit to store flammable and explosive materials around the device.
- Except for the atomizer, the housing material is not resistant to corrosion.
- Do not use device in high temperature or wet environment.
- Do not use inflammable, explosive, corrosive and other hazardous solvents work with the device.

**Prohibition**


**WARNING**  
May cause electric shock or fire hazard.

**II. Product Feature**




Voltage: 5V  
Power: 1.5W  
Capacity: 30ml  
Volume: ≤30dba  
Weight: 0.36kg  
Coverage: 30m³  
Size: 125\*99\*H67mm

**III. Accessories Instruction**




Three indicators  
Button


**IV. How to use the equipment**




Atomizer head




Nozzle



Oil tube



Fragrance oil bottle



01. Choose one favorite oil
02. Take out the atomizer part to refill oil
03. Rotate the atomizer head counter-clockwise to unscrew the bottle
04. Refill oil
05. Rotate the atomizer head clockwise to finish installation
06. Connect with type-C to charge the device
07. Long press the button for about 5 seconds to turn on the device
08. Enjoy the scent

**V. Car and Home mode switch instruction**

- Long Press the button for more than 6 seconds until you hear the "DIDI" sound or "DIDI" to enter the switchable mode.
- Car Mode working: hear "DIDI", and 4 LEDs flash twice at the same time.
- Home Mode working: hear "DIDI", and 4 LEDs flash three times at the same time.

**VI. Car Mode Operation Introduction**

**1.Button Function:**  
(1) Short press the button to adjust the level, 1-4 levels of adjustment cyclically.  
(2) Long press the button for more than 2 seconds until you hear a "D" to switch the machine on and off, it will stop working in the off state.

**2.Intensity Level description:**  
Level 1: spray 5 seconds, pause 600 seconds, 1 LED light on when working;  
Level 2: spray 5 seconds, pause 180 seconds, 2 LED lights on when working;  
Level 3: spray 10 seconds, pause 120 seconds, 3 LED lights on when working;  
Level 4: spray 12 seconds, pause 60 seconds, 4 LED lights on when working;

**3.Description of indicator light:**  
(1) When press the button to adjust the level, 1 LED light is on, indicating that the machine is working at level 1; 2 LED lights are on, indicating that the machine is working at level 2; 3 LED lights are on, indicating that the machine is working at level 3; 4 LED lights are on, indicating that the machine is working in level 4;  
(2) When machine is working, the number of LED lights indicates the working intensity Level;  
(3) When machine is off, no LED light is on.

**4.Vibration sensor start and stop function:**  
(1) When the machine does not sense external vibration within 5 minutes, it will automatically enter the sleep mode and stop mist (Note: There is no vibration start-stop function in the home mode, and the machine works in a cycle according to the level in the home mode);  
(2) When the machine enters the sleep state, it will start to work again immediately according to the level which is set after sensing the external vibration.

**VII. Home Mode Operation Introduction**

**1.Button Function:**  
(1) Short press the button to adjust the level, 1-4 levels of adjustment cyclically.  
(2) Long press the button for more than 2 seconds until you hear a "D" to switch the machine on and off, it will stop working in the off state.

**2.Intensity Level description:**  
Level 1: spray 5 seconds, pause 600 seconds, 1 LED light on when working;  
Level 2: spray 5 seconds, pause 180 seconds, 2 LED lights on when working;  
Level 3: spray 10 seconds, pause 120 seconds, 3 LED lights on when working;  
Level 4: spray 12 seconds, pause 60 seconds, 4 LED lights on when working;

**3.Description of indicator light:**  
(1) When press the button to adjust the level, 1 LED light is on, indicating that the machine is working at level 1; 2 LED lights are on, indicating that the machine is working at level 2; 3 LED lights are on, indicating that the machine is working at level 3; 4 LED lights are on, indicating that the machine is working in level 4;  
(2) When machine is working, the number of LED lights indicates the working intensity Level;  
(3) When machine is off, no LED light is on.

**VIII. Insufficient Battery and Type-C Charging Instructions**

- Insufficient battery: When It's insufficient, the 4 LED lights will flash continuously, indicating that the battery is insufficient, please charge;
- Charging: when charging, the 4 LED lights are in the state of flashing one by one;
- Fully charged: when the Type-C is inserted, the 4 LED lights are always on, indicating that the battery is fully charged;

**IX. Solar Charging Instructions**

- The solar panel will charge the machine when it is exposed to direct sunlight.

**X. Fault Inspection**

No scents	<ol style="list-style-type: none"> <li>Check whether the device's battery or powered on or not.</li> <li>Check whether the pump is working or not and whether the nozzle is blocked or not.</li> <li>Check whether the essential oil in the bottle is ran out or not and whether the pipe falls off or not.</li> </ol>
Scents weak	<ol style="list-style-type: none"> <li>Oil leakage inside the machine: Check whether the essential oil bottle is tightened or not.</li> <li>Oil leakage from the mist outlet: Check whether there are obstacle in the mist outlet hole.</li> </ol>
Unusual noise	<ol style="list-style-type: none"> <li>Check pump whether fall out, and re-install the air pump.</li> <li>Check whether the mist outlet is blocked by obstacle.</li> <li>Check the pump whether is low airflow and low pressure.</li> </ol>

**XI. Warranty and after-sales service**

**1. After-sales service**

- Provide free technical solutions and installation process guidance
- Provide free online FAQ consultation and scent-marketing suggestion

**2. Equipment warranty and attentions**

- All devices enjoy 24 months free maintenance (from the day of purchase).
- Please provide the warranty card, invoice or other proventment which can prove it ordered from our company to enjoy the free maintenance.
- The human error or other wrong operation cause the fault not belong to the scope of warranty and will not be accepted to provide free maintenance.

**XII. Machine Maintenance**

- Please clean the equipment periodically, suggest 2-3 months in 1 circle, so that it can work under best condition.
- Please cut off the power when cleaning, also do not use wet hand to operate it directly, in case of electric shock and injury.

**XIII. Long-term non-use**

- Please turn off and cut off the power then roll up the power cord.
- Clean the filter components.
- Place the deodorant package which contains activated carbon in the device or package, to prevent residual substances in the equipment produce odor.
- Please equip the machine with the dust cover, placed in the shade, ventilative place.

**1. حل المشكلات**

<b>التعطير لا يعمل</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>تحقق مما إذا كانت بطارية الجهاز قيد التشغيل أم لا.</li> <li>تحقق إذا كانت المصنعة تعمل أم لا وما إذا كانت الفوهة مسدودة أم لا.</li> <li>تحقق مما إذا كان الزيت العطري الموجود في الزجاجة قد نفذ أم لا وما إذا كان الأنبوب غير مثبت أم لا.</li> </ol>
<b>التعطير ضعيف</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>تشرب الزيت داخل الجهاز: تحقق مما إذا كانت زجاجة الزيت العطري مشدودة أم لا.</li> <li>تشرب الزيت من منفذ الرذاذ: تحقق مما إذا كان هناك أي عائق في فتحة مخرج الرذاذ.</li> </ol>
<b>صوت غير مألوف</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>تحقق من مستوى المصنعة، وأعد تركيبها.</li> <li>تحقق مما إذا كان منفذ الرذاذ مسدود بسبب العوائق أم لا.</li> <li>تحقق من المصنعة ما إذا كان ثقب الهواء منخفضاً أو الضغط منخفضاً.</li> </ol>

**1.1 الضمان وخدمة ما بعد البيع**

- خدمة ما بعد البيع
- وفر لك حلول تقنية مجانية وإرشادات التشغيل
- تقديم استشارة مجانية عبر الإنترنت حول الأسئلة الشائعة واقتراح تسويق الراحة

**2. ضمان الجهاز**

- تتمتع جميع الأجهزة بعمالة مجانية لمدة 24 شهر (بمبدأ من يوم التبراه).
- يرجى تقديم بطاقة الضمان أو أي إثبات آخر يثبت الطلب من شركتنا للاستمتاع بالعمالة المجانية.
- سواء الاستخدام تجعل الخطأ لا ينتمي إلى نطاق الضمان وإن تم قبوله لتقديم عمالة مجانية.

**3. صيانة الجهاز**

- يرجى تنظيف المعدات بشكل دوري (بمعدل كل 2-3 أشهر) حتى يتمكن الجهاز من العمل في أفضل حالة.
- خضع عمود مزبل الرائحة التي تحتوي على الكربون للنشاط في الجهاز، لجمع المواد المتبقية في الجهاز من إنتاج الروائح.
- يرجى تغطية الجهاز لحماية من الغبار، ووضعه في الظل، ويمكن جيد وأن.

**4. إرشادات في حالة عدم الاستخدام لفترة طويلة**

- يرجى إيقاف تشغيل الجهاز وفصله عن التيار الكهربائي.
- قم بتنظيف مكونات الفلتر.
- خضع عمود مزبل الرائحة التي تحتوي على الكربون للنشاط في الجهاز، لجمع المواد المتبقية في الجهاز من إنتاج الروائح.
- يرجى تغطية الجهاز لحماية من الغبار، ووضعه في الظل، ويمكن جيد وأن.

**5. تعليمات التبديل بين وضع السيارة والمزمل**

1. اضغط مطولاً على الزر لأكثر من 6 ثواني حتى تسمع صوت "DIDI" أو "DIDI" لتدخل إلى وضع الجوال.

2. لتشغيل وضع السيارة: اسمع إلى "DIDI"، وتومض 4 مصابيح LED مرتين في نفس الوقت.

3. لتشغيل وضع المنزل: اسمع إلى "DIDI"، وتومض 4 مصابيح LED ثلاث مرات في نفس الوقت.

**6. تشغيل وضع السيارة**

**1. وظيفة الزر:**  
(1) اضغط لفترة قصيرة على الزر لضبط المستوى، 1-4 مستويات للتعديل بشكل دوري.

(2) اضغط لفترة طويلة على الزر لأكثر من ثابنتين حتى تسمع "D" لتشغيل الجهاز أو إيقاف تشغيله، وسيوقف عن العمل في حالة إيقاف التشغيل.

**2. وصف مستوى الشدة:**  
المستوى 1: رش لمدة 5 ثوان، توقف مؤقت 600 ثانية، ضوء LED مضاء عند العمل.

المستوى 2: رش 5 ثوان، توقف مؤقت 180 ثانية، ضوء LED مضاء عند العمل.

المستوى 3: رش 10 ثوان، توقف مؤقت 120 ثانية، ضوء LED مضاء عند العمل.

المستوى 4: رش لمدة 12 ثانية، توقف مؤقت لمدة 60 ثانية، ضوء LED مضاء عند العمل.

**3. وصف ضوء المؤشر:**  
(1) عند الضغط على الزر لضبط المستوى، يضيء مصباح LED واحد، مما يشير إلى أن الجهاز يعمل عند المستوى 1، ويضيء مصباحان LED عندما يشير إلى أن الجهاز يعمل عند المستوى 2، ويضيء 3 مصابيح LED عندما يشير إلى أن الجهاز يعمل عند المستوى 3، ويضيء 4 مصابيح LED عندما يشير إلى أن الجهاز يعمل في المستوى 4.

(2) عندما يعمل الجهاز، يشير عدد مصابيح LED إلى مستوى التشغيل.

(3) عند إيقاف تشغيل الجهاز، لا يوجد مصباح LED مضاء.

**8. إرشادات شحن البطارية والوصلة من النوع C**

**1. بطارية غير كافية:** عندما تكون غير كافية، ستومض مصابيح LED الأربعة بشكل مستمر، مما يشير إلى أن البطارية غير كافية، يرجى الشحن.

**2. الشحن:** عند الشحن، تكون مصابيح LED الأربعة في حالة وميض واحداً تلو الآخر.

**9. تعليمات الشحن بالطاقة الشمسية**

1. تقوم اللوحة الشمسية بشحن الجهاز عندما يتعرض لأشعة الشمس المباشرة.

**4. وظيفة بدء وإيقاف مستعر الاهتزاز:**  
(1) عندما لا يشعر الجهاز بالاهتزاز الخارجي خلال 5 دقائق، فإنه سيدخل تلقائياً في وضع السكون ويوقف التعطير (ملحوظة: لا توجد وظيفة إيقاف تشغيل الاهتزاز في الوضع المنزلي، ويعمل الجهاز في دورة وفقاً لـ المستوى في الوضع المنزلي).

(2) عندما يدخل الجهاز في حالة السكون، سيدأ العمل مرة أخرى فوراً وفقاً للمستوى الذي تم ضبطه بعد استئثار الاهتزاز الخارجي.

**7. تشغيل الوضع المنزلي**

**1. وظيفة الزر:**  
(1) اضغط لفترة قصيرة على الزر لضبط المستوى، 1-4 مستويات للتعديل بشكل دوري.

(2) اضغط لفترة طويلة على الزر لأكثر من ثابنتين حتى تسمع "D" لتشغيل الجهاز أو إيقاف تشغيله، وسيوقف عن العمل في حالة إيقاف التشغيل.

**2. وصف مستوى الشدة:**  
المستوى 1: رش 5 ثوان، توقف مؤقت 600 ثانية، ضوء LED مضاء عند العمل.

المستوى 2: رش 5 ثوان، توقف مؤقت 180 ثانية، ضوء LED مضاء عند العمل.

المستوى 3: رش 10 ثوان، توقف مؤقت 120 ثانية، ضوء LED مضاء عند العمل.

المستوى 4: رش لمدة 12 ثانية، توقف مؤقت 60 ثانية، ضوء LED مضاء عند العمل.

**3. وصف ضوء المؤشر:**  
(1) عند الضغط على الزر لضبط المستوى، يضيء مصباح LED واحد، مما يشير إلى أن الجهاز يعمل عند المستوى 1، ويضيء مصباحان LED عندما يشير إلى أن الجهاز يعمل عند المستوى 2، ويضيء 3 مصابيح LED عندما يشير إلى أن الجهاز يعمل عند المستوى 3، ويضيء 4 مصابيح LED عندما يشير إلى أن الجهاز يعمل في المستوى 4.

(2) عندما يعمل الجهاز، يشير عدد مصابيح LED إلى مستوى التشغيل.

(3) عند إيقاف تشغيل الجهاز، لا يوجد مصباح LED مضاء.

**4. وصف ضوء المؤشر:**  
(1) عند الضغط على الزر لضبط المستوى، يضيء مصباح LED واحد، مما يشير إلى أن الجهاز يعمل عند المستوى 1، ويضيء مصباحان LED عندما يشير إلى أن الجهاز يعمل عند المستوى 2، ويضيء 3 مصابيح LED عندما يشير إلى أن الجهاز يعمل عند المستوى 3، ويضيء 4 مصابيح LED عندما يشير إلى أن الجهاز يعمل في المستوى 4.

(2) عندما يعمل الجهاز، يشير عدد مصابيح LED إلى مستوى التشغيل.

(3) عند إيقاف تشغيل الجهاز، لا يوجد مصباح LED مضاء.

**8. كيفية استخدام المنتج**



رأسية مزوج الرذاذ



فوهة



أنبوب العطر



زجاجة الزيت العطري



- قم بتدوير رأس المرذاذ
- أخرج جزء المرذاذ لإعادة ملء الزيت
- عكس الجدار عكس الساعة
- للك زجاجة
- أعد ملء الزيت
- قم بتدوير رأس المرذاذ في الجدار عكس الساعة لتثبيته
- اضغط مطولاً على الزر لمدة 5 ثوان لتشغيل الجهاز
- استمع بالراحة

**2. مواصفات المنتج**

الجهد: 5 فولت  
الطاقة: 1.5 واط  
السعة: 30 مل  
الوزن: 360 جرام  
التغطية: 30 م<sup>3</sup>  
الجهد: 9999125 وات تقا  
67 ملم

**3. تعليمات الملحقات**

ثلاث مؤشرات زر

**1. تحذيرات** (يجب دائماً الالتزام باحتياطات السلامة الأساسية التالية)

لتجنب وقوع إصابات أو أضرار في الممتلكات، يرجى دائماً اتباع التعليمات التالية:

- لا تستخدم قسماً أو مصدر طاقة غير آمن.
- لا تلم بتثبيت الجهاز في مكان يمكن وصول الأطفال إليه.
- لا تلم بماءة الجهاز.
- لا تلم بماءة الجهاز.
- احفظ الجهاز بعيداً عن مصدر النار والحرارة، ويمنع تخزين المواد القابلة للاشتعال والانفجار قرب الجهاز.
- استثناء مزوج الرذاذ، فإن مادة الغلاف ليست مقاومة للتآكل.
- لا تستخدم الجهاز في درجة حرارة عالية أو بيئة رطبة.
- لا تستخدم المذيبات القابلة للاشتعال أو المتفجرة أو المسببة للتآكل وغيرها من المذيبات الخطرة مع الجهاز.

**المحذورات**

تحذر قد يسبب صدمة كهربائية أو حرق